
Årsrapport for Skihytta 2023 
 

STYRET 

Siste driftsår besto skihyttestyret av Stein-Tore Larsen (leder), Sylvi Granheim (regnskap, ny), 

Elisabeth Daleng Holmsæter (innkjøpsansvarlig), Trude M. Aadde (drift) og Torbjørn Løvland 

(sekr. ny). Styret har hatt noen få fysiske møter, men i tillegg brukt Nettet flittig. 

 

AKTIVITETER 

Hver søndag fra 12. februar til 30. april har skihytta hatt åpent for servering, pluss i påska. Det har 

for så vidt gått greitt å sette opp ei vaktliste, men vi har ikke hatt nok reserver ved forfall, derfor har 

bl.a. lederen måttet ta flere vakter på kort varsel. Èn søndag på tampen av sesongen måtte vi 

annonsere stengt. Bare noen få av vertskapene har overnattet på hytta. 

Ny aktivitet sist vinter var Summit2Senja, langløpet fra Bardufoss til Finnsnes. Skihytta hadde 

ingen formell medvirkning, men flere av våre folk var likevel involvert i arrangementet, med 

løypeydding og som medhjelpere på sjekkpunkt. Løypa svingte rundt skihytta, og i det nydelige 

været 2. april var det mange tilskuere som fant veien til hytta denne søndagen. Vi ordnet med 

«storskjerm» utendørs, hadde fyr på bålpanna og vi fikk solgt all lapskausen og en del av pølsene vi 

hadde kjøpt inn/fått sponset. Men da vi gikk fri for innkjøpt flatbrød, nektet damene på kjøkkenet å 

bruke det gamle flatbrødet, og som gikk ut på dato i 2011!!! 

Og på mange måter ble S2S starten på ei opprydding. I mai ble ny, pent brukt kjøkkeninnredning 

kjørt opp, denne fikk vi fra Sylvi og Frode Granheim, og den ble montert i januar -24. 

Et resultat av S2S var at det ble kjøpt inn en ny og avansert løypesetter for scooter, en såkalt 

groomer. Det ble også kjøpt nye madrasser til køyene, og skikkelig bålpanne. Og det er bestilt 

utemøbler og skistativ fra Asvo, som skal tas i bruk i 2024. Det ble i tillegg skaffet nye batterier til 

det gamle solcelleanlegget, og det er nå i bruk, selv om det lader litt dårlig. 

I samarbeid med skigruppa er det også ryddet noe skog i traseen til S2S. Løypenettet har forøvrig 

fått noen justeringer som følge av S2S, og fra 2024 er også oppkjøringa fra Møllerhaugen gjort litt 

mer familievennlig. 

Et par skoleklasser har leid skihytta siste år, de bygde også snøskulpturer før S2S, men de ble 

dessverre ødelagt av dårlig vær. 

På tampen av 2023 måtte styret ta action da det kom for en dag at kommunen vurderte å avslutte 

brøytinga av parkeringsplassen i Møllerhaugen. Mot 7 stemmer i kommunestyret ble det besluttet å 

brøyte videre, i alle fall for inneværende vinter. 

 

ØKONOMI 

Selv om det er brukt mye penger i 2023, har skihytta et sekssifret beløp på bok. Dette skyldes først 

og fremst tilskott/sponsing fra ymse hold, og her er det på sin plass å skryte av kassereren, som har 

mange kontakter og vet hvor det kan være penger å hente! Pengene vil også få bein å gå på, først og 

fremst vurderes det nå å bytte vinduer og døra på baksida hytta. Nytt solcelleanlegg er også på 

beddingen. 

 

TAKK FOR INNSATSEN! 

Skihyttestyret vil takke alle som har stilt opp for å drifte skihytta, og alle som har besøkt oss. De 12-

14 løypekjørerne fra Karlstad og Møllerhaugen fortjener masse ros, vi har vel aldri før hatt så gode 

skiløyper i Møllerhaugfjellet! 

 

Vel blåst folkens! 

 

Hilsen skihyttestyret 15/1 -24 


